



Article number / Artikelnummer: 3F200GSP

EAN number / EAN: 4250384788728

Freight category / Frachtkategorie: S

ParkLine Concrete Cutter, Concrete, yellow and black, arrow-shaped

ParkLine Betontrenner, Beton, in gelb / schwarz, pfeilförmig

Item description

ParkLine Concrete Cutter

ParkLine Concrete Divider

This sturdy concrete divider creates clear parking layouts, reliably defines parking spaces, and prevents disorderly parking.

- With compact dimensions of 2200 × 680 × 905 mm, it combines high stability with space efficiency and is ideal for high-traffic parking lots, industrial sites, and commercial areas
- Optional reflectors improve visibility in low-light conditions
- Suitable for use with forklifts and cranes
- Can also be secured with screws or ground anchors
- The fasteners required for crash protection are not included.

- Concrete, yellow and black, arrow-shaped

Artikeltext

ParkLine Betontrenner

ParkLine Betontrenner

Der robuste Betontrenner schafft klare Parkstrukturen, definiert Stellflächen zuverlässig und verhindert ungeordnetes Parken.

- mit kompakten Maßen von 2200 × 680 × 905 mm verbindet er hohe Standfestigkeit mit Flächeneffizienz und eignet sich ideal für stark frequentierte Parkplätze, Industrieflächen und Gewerbeareale
- optionale Reflektoren verbessern die Sichtbarkeit bei schlechten Lichtverhältnissen
- für Stapler- und Kraneinsätze geeignet
- kann zusätzlich mit Schrauben oder Erdnägeln gesichert werden
- für eine Crash-Sicherung erforderliche Verbindungselemente sind nicht im Lieferumfang enthalten.

- Beton, in gelb / schwarz, pfeilförmig

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.